
THERE IS … THERE ARE … 

 

Kadar želimo povedati, kaj je v mestu, uporabimo THERE IS ali THERE ARE. 

 

Na primer:  

In this town: V mestu: 
           THERE IS a school. 
 

            Je šola. 

           THERE IS a playground.             Je igrišče. 
 

          THERE IS a supermarket.           Je supermarket. 
 

           THERE IS a car park.           Je parkirišče. 
 

           THERE IS a police station.           Je policijska postaja.  
 

 

Če je enakih stavb več, uporabimo: 

In this town: V mestu: 
 

          THERE ARE restaurants.           So restavracije. 
 

           THERE ARE shops.            So trgovine.  
 

 


